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Paikalla:
Heini Sihvonen, Nelly Lång, Tuukka Kulmala, Aatto
Kulmala, Heidi Viinikainen, Janika Hautaviita, Sami
Kiukkonen, Katja Luukaslammi, Minna Puisto, Hanna
Pentilä, Anu Mäkivierikko, Päivi Mäkiranta, Lari Marjamäki,
Jaakko Syrjänen, Karoliina Saukko, Merja Kauppinen (pj)

Pöytäkirja:

1. Lari Marjamäen puheenvuoro opiskeluhuollosta
a. Lari kertoi taustoja yhteisöllisen ja yksilöllisen
opiskeluhuollon taustoista, prosesseista ja
toimijoista.

b. Prosessikaavio ja diat liitetään pöytäkirjaan
nähtäväksi.

2. Kulkupelit ja pysäköinti
a. Pysäköinnin tilanne

● Erilaisilla kulkuneuvoilla kouluun tulevilla
oppilaille pidettiin yhteinen palaveri,
johon osallistui 72 henkilöä. Paikoitusta
mietiittiin ja jaettiin paikoitusalueita
koulun ympäristössä.

● Tästä on tullut palautetta, että
kulkuväylien turvallisuuden kannalta



paikoitusjärjestelyitä täytyy vielä
uudelleen miettiä.

b. Traktorimarssi
● Nuorista koostuva työryhmä on marssia
suunnitellut ja on tekemässä
tapahtumasta koollekutsua ja
ohjeistusta.

3. Yhteenveto tämän lukuvuoden teemoista
a. ruokailun kehittäminen

● Mausteet ja kevytmaito ovat saaneet
hyvän vastaanoton, ja käyttö on toiminut
ongelmitta.

● Toiveruokaviikko, Hanna kysyy
ruokapalveluiden väeltä mahdollisuutta
sen järjestämisestä viimeisille
kouluviikoille

b. vapeinfot
● Suunnilleen kaikki on pidetty, ja niistä
hyvää palautetta on tullut jo heti suoraan
infojen päätteeksi.

c. välituntitoiminta
● Rentoutusvälitunti, karaokevälitunti ja
liikuntavälitunti ovat olleet tykättyjä ja
niitä toivotaan jatkoon.

d. nettisivut



● Sivuja on päivitetty ja niiden sisältöä
edelleen kehitetään. Sivuille pyritään
päivittämään ajankohtaista tietoa ja mm.
Yhteisöllisen opiskeluhuoltoryhmän
muistiot tulevat näkyviin nettisivuille.
Tästä infotaan oppilaita ja huoltajia, että
kaikilla on mahdollisuus nähdä, mitä
kokouksissa on keskusteltu.

4. Penkkien tilanne
● Merja ja Jaakko ovat olleet yhteydessä
Topeekan kalusteeseen
kalustevaihtoehdoista sekä ovat
konsultoineet tilahuoltajia tarpeista.
Vielä selvittelyn alla on löytyykö tilaan
sopivia seinällä olevia malleja saatavilla.

5. Toiveita/teemoja tulevalle lukuvuodelle
-Kännykät ja kännykkäkulttuuri (Sami Kiukkonen,
huoltajajäsen)
- Harrastustoimintaa toivottiin, kerhoja koulun
puolesta, esim. teatteri tai liikuntaa (tanssi) (Heini
Sihvonen, oppilasjäsen). Mopon ruuvaus (Aatto
Kulmala)
- Kartoitetaan, onko kyselyä tulossa kerhotoiminnasta.
Teetetään sellainen, jos sellaista ei Suomen



harrastamisen mallin kerho-koordinaattorin toimesta
ole jo tulossa.

6. Uusien jäsenten valitseminen
● Opiskelijajäsenistä Heini Sihvonen ja Aatto
Kulmala jatkavat.

● Tulevana vuotena opiskelujäseniä olisi
edelleen
2 tukioppilaista,
2 oppilaskunnan hallituksesta,
2 tai enemmän opiskelijajäsentä, kuitenkin
niin, että jokaiselta luokka-asteelta olisi
jäseniä.


